
Referat fra bestyrelsesmødet d. 12-03-2024
Deltagere: Veronika Smith, Emilie Nielsen, Mads Gotlieb, Thor Møller.
Gæster: “kun for bestyrelsen”
Afbud: /
Referent: TM
Mødeleder: /

Bilag: 2024-03-12

1. Godkendelse af Rep.møde-referatet
a. Repræsentantskabsmøde 2024 - DFSU-U.docx

Karoline fra Hucks, skrives på som leder af Dame-udvalget
Sproglig præcisering af “i midten”.

2. Velkommen til den nye bestyrelse
a. Retningslinjer i bestyrelsen

i. Frivillig i bestyrelsen
ii. Anvendelse af DFSU-penge

Bestyrelsen er glade for at uddele penge, men udgifterne skal
gerne komme bredden i DFSU til gode.
Der er budgetteret med et underskud på 70.000 kr.

b. Bestyrelsens forretningsorden
i. Medlemmers interesser i ultimate/bestyrelsen

Veronika er motiveret af at arbejde med de faldende medlemstal,
og problematikken ved at medlemmerne primært er i de store
byer.
Thor er motiveret af at arbejde med tilgang af medlemmer,
frivillige og ungdomsarbejde.
Emilie - Har ledt efter et sted at bruge sine frivillige kræfter, og
fandt et hul i DFSU’s bestyrelse. Og har en forkærlighed for tal.
Mads - Motiveret af at vende DFSU´s rygte til at være en let og
positiv organisation. Vil sørge for at gøre det til en organisation for
medlemmerne, ved at sørge for at svare og være synlig. MAKE
DFSU FEDT AGAIN.

ii. Intern kommunikation
Bestyrelsen skal gerne være cc på mails til og fra bestyrelses
mailen.
Bestyrelsen har en chat på messenger.
Og et drev på google drive.
Mødefrekvens - ca. en gang månedligt.
Oplægget er, at hver andet møde er åbent og hvert andet kun er
for bestyrelsen

iii. Ekstern kommunikation
Mads har primært svaret på emails.
Der bør oprettes en konto, så mails bliver arkiveret i en
bestyrelseskonto. -André
Vil fortsat gerne have en ekstern kommunikationsansvarlig
(SoMe/nyhedsbrev/hjemmeside)

https://drive.google.com/drive/folders/1VoqvYAdCLm1KLDMB-7nvLeNYcEkbthMr?usp=drive_link
https://docs.google.com/document/d/1-Ez29qLdVWvpr5Ncpuig6KOsd-2M7kJX/edit?usp=sharing&ouid=105617137914980705028&rtpof=true&sd=true


Ambition på nyhedsbreve, DM, kalenderen, interne
nyheder, osv.

3. Fællesbillede

4. Status
a. Økonomi

Emilie afventer adgang til banken.
Gerne en balance løbende på bestyrelsesmøder.

b. Frivillige
i. DM Udvalg

Det tyder på, at der mangler kræfter i DM udvalget.
Der er kommet en del nye opgaver til udvalget, vi er lidt nysgerrige
på, om udvalget er rustet til disse opgaver.
Anerkendelse af deres arbejde ifm. invitation til et møde (øl),

Evt. et møde til DM.
ii. EUCS Udvalg

Udvalg. Hvis man spiller internationalt på EUCS-plan, skal der
sidde en repræsentant fra klubben i udvalget.
Der er ikke kommet en opdatering på deres arbejde.

iii. Dame-udvalg
Oprettet ved Rep-mødet under diskussion om 5v5 i Damerækken.
Der er samlet 11 i udvalget.
Hvordan fungerer rekruttering bedst for damer?
Konkret plan for udendørssæsonen 2024 for damer.
Udvalget opdaterer bestyrelsen, når der er nyt.

iv. Ungdomskoordinator
Steve Gilmann er ungdomskoordinator for DFSU.
2. træningssamlinger og evt udenlands turnering.
Træningssamling i slut april, DFSU støtter arrangement med 5000
kr
Ungdomslandshold udtages via denne trup når relevant

v. Gymnasie Koordinator
Gymnasie indsats ift. Gymnasie DM, så der kan komme et
bindeled mellem DFSU og Gymnasie DM org.



DFSU kan give op til 4000 kr i administrative omkostninger til
stillingen.
Bestyrelsen prikker til medlemmer, som de kan finde relevante, og
alle opfordres til at søge stillingen.

vi. Beach (Louise Dyring)
Der skal et hold til WM i klub hold i mix, open og dame.
Tak til Louise for det gode arbejde!

c. Igangværende DFSU projekter
i. Junior-projekt

Thor finder nogle medsammensvorne.
ii. Hjemmeside

dfsu.dk er nu kørende!
Veronika får adgang til at rette hjemmeside, fælles ansvar for at
gennemgå dem

iii. Visioner og problemer i klubberne
1. Workshop til Inde-DM i Aarhus

På baggrund af mail fra Mads til klubberne og
opfølgningen fra rep.mødet.
Håb er at få lidt mere konkrete løsningsforslag til
problemstillingerne.

iv. Nordisk Mix Mesterskab
Ingen DK klubber vil arrangere.
Malmø vil gerne arrangere hvis en københavnerklub kan finde
baner.

a. Der kræves 2-3 baner i København.
b. Aug - september.
c. Thor holder kontakt til Mattias.

v. Formalisering af DM
5V5 bane til 2. Div
DM runder skal lægges ind i kalenderen på hjemmesiden.

a. Tilmeldingsfrist skal gerne være 1.5 mdr inden.
b. Kampprogrammet udsendes min. 2 uger før stævne.
c. Tilmeldingsfrist til DM 2. Div bør være mere flexibel.

DM udvalget inviteres til møde omkring videre arbejde med
formaliseringen (og øl)

5. Indkomne henvendelser til bestyrelsen
a. DFSU og Landshold (e-mail fra Rikke Rørvang)

i. DFSU og Landshold
Der indstilles til at der oprettes et landsholdsudvalg, som gennemser de
tidligere strukturer for landshold, og kommer med en formalisering af den
fremadrettede landsholdsstruktur.
Evt. vend punktet om landshold med hovedbestyrelsen, også ift. DIF.

6. Evt.
Intet

7. Næste møde
Mandag d. 8 april
Åbent bestyrelsesmøde

https://docs.google.com/document/d/1xmfNkDHAKBuF6Ydc7efeUE7MSorm4rdSEg7U-QO0P_U/edit?usp=sharing

